
Nagyon sok minden történt idén Vízivárosban! Már januárban átadtuk a felújított Csalogány utcai 
rendelőt, ahol kitűnő háziorvosaink jobb körülmények között dolgozhatnak, mi pedig kulturált 
közegben várhatunk a vizsgálatokra. Az év elején kikerült az új köztéri WC is a Rumini játszótérre, 
kicsik-nagyok legnagyobb örömére.

Február-március az országgyűlési kampány jegyében telt, amelyből az I. kerületi Momentum tagsága 
derekasan kivette a részét Budapesten és vidéken egyaránt. Meggyőződésem szerint a kisebb 
településekre sokkal nehezebben jutnak el az ellenzéki hírek, így én Budapest mellett elsősorban 
Ásotthalmon és Mórahalmon tevékenykedtem. A kormányváltás elmaradt, de azt sikernek tekintem, 
hogy a Momentum képviselői bekerültek a Parlamentbe és lehetőséget kaptak a bizonyításra.

Aktívan részt vettem az elsőként érkező ukrán menekültek támogatásában: a helyi Momentumban 
azonnal adomány gyűjtésbe kezdtünk és a felajánlásokat egyből elvittük a Budavári Önkormányzat 
üdülőjébe érkező rászorulóknak. A kerületi szociális központtal való egyeztetést követően nem csak 
tartós élemiszert, hanem gyógyszert, babaápolási termékeket és fürdetőkádakat is vittünk. Nagyon 
büszke vagyok a szervezetünkre, hogy pillanatok alatt összegyűlt a több, mint 100.000 Ft értékű 
csomag!

Tavasszal elkészült Víziváros új miniparkja is a Kagyló lépcső és a Toldy Ferenc utca sarkán, ha még 
nem jártak arra, feltétlenül sétáljanak el oda, megéri! A park apró, viszont madár- és rovarbarát, egy 
igazi természetközeli folt a sűrű belvárosunkban.

Gyereknapra valósult meg egy régi álmom, amiért sokat dolgoztam kollégáimmal és az Önkormányzat 
munkatársaival együtt: Kolodko miniszobrok kerültek ki a Hattyú utca-Batthyány utca találkozásánál 
lévő "Nevenincs tér" különböző pontjaira. Ugyanitt a nyár folyamán közösségi könyvesszekrényt is 
kihelyeztünk, ahol azóta is folyamatos a könyv cserebere.

Kísérleti forgalmirend-változtatást és ugyanott "Nyár a Márián" néven programsorozatot tervezünk a 
Mária térre, ez a terv sajnos politikai csatározások áldozata lett, de remélem, jövőre valamilyen 
formában meg tudjuk majd valósítani, mivel a Batthyány, illetve a szűk Donáti és Iskola utcákon 
átmenő autós forgalom továbbra is óriási.

Szeptemberben érett be egy egy évvel korábbi kezdeményezésem: a Csalogány utca 6-10. mögötti 
telken parkot neveztünk el kerületünk közkedvelt írójáról, költőjéről: Végh Györgyről. Az átadó 
ünnepségen részt vett Végh Györgyné is, Molnár Piroska Kossuth- és Jászai Mari-díjas színművész 
pedig a költő egy még kiadatlan meséjét olvasta fel gyerekeknek, óriási élmény volt!

Októberben Tölcsér Borbála képviselőtársammal és Korsós Borbála alpolgármesterrel együtt 
kezdeményeztük, hogy az Önkormányzat női dolgozói indokolt esetben igényelhessenek menstruációs 
szabadságot, illetve, hogy a friss szülők a kerületi születési támogatást hosszabb időtartamban 
igényelhessék. Az elsőt a Fidesz megakadályozta, de a másodikat megszavazták ők is.

Szintén novemberben, sok-sok hónap után végre sikerült elérni, hogy a Lánchíd utcában lévő 
rettenetes állapotban lévő és balesetveszélye kerékpárutat kijavítsák, most már biztonságosan 
közlekedhetünk rajta.

Nagyon bízom benne, hogy a következő évünk is ilyen eseménydús lesz Vízivárosban, minden itt 
lakónak kellemes ünnepeket és boldog új évet kívánok!


